

TENDER ADVERTISEMENT
MINISTRY OF INDUSTRY AND MINERALS
UR STATE CO.

TENDER No: 5 /T/U/2016 imported In (USD) (operational budget for 2016)
Highest estimated cost (2300 per ton) the total estimated cost (230000) dollars
SUBJECT: Supply(100 tons) granules HDPE for insulation of power distribution cables (Rural Cables)

((Advertised for first time))

Our company invites suppliers who are specialized and have experience to participate in import tender No. (5/T/U/2016) in U.S. Dollar to supply the material mentioned above. They have to touch the company main office in AL Nassiryha city or Baghdad with get in bureau of our company located in AL- Karradah, AL-Bou -Joma' a house No.139-Abu Noas street - beside deana hotel (Mobil No. 07901299181) to get tender papers of price (100000) Iraqi dinar nonrefundable and to hand the offers in the offers box in company's headquarter at 12 o'clock PM of the closing date on

Tuesday 10/January/2017

Instruction for submitting offers as following:-

-Offers should be presented with 4 closed detached envelopes (commercial, technical and company documents & bid bond envelop) stamped and addressed, number of the tender, closing date & the participant company name should be printed on each of envelopes. In case of existing an authorized person of the participant company (the authorized person should have authorization letter approved from the company manager & presented the following:

1-The participants should present bid bond (1% from the total value of the offer)ID by bank cheque certified by official letter certify check issuing from the same bank or (bill of exchange) or bank guarantee from Iraqi bank (private or governmental) signed by guarantee letter department manager, branch manager, general director or authorized director or anyone who represents them certified by official letter issued from the depended bank . It required presenting bank guarantee limiting in its validity not less than four months from tender closing date. The bid bond should be obligate by company name or general manager name or any one of founded. The guarantee letter should be from the permissible banks according to list of publication prices in the central bank which attached below.

2-Establishment certificate of the company approved by the Iraqi embassy in the country of origin valid to end of current year.

3 -Duty free certificate issued from taxes general corporation for current year .

4- Tender purchasing receipt bill.

- **The offer will be neglected if the price higher than above advertised estimated cost with any ratio.**

- Our company not obliged to accept the lower offers.

- The awarded company should pay the cost of publishing & the last advertising.

- Neglecting offers which that not fulfilling the tender condition.

-The foreign & Arabic companies that have no branch or Agent in Iraq can sending the amount of purchasing the tender documents to Rafidain Bank / Alnassir square - account No, 11679.

-For the foreign bank which is not have a branch in side Iraq, the participant can request from the foreign bank to issue guarantee letter as a bid bond to the one of the interdependent Iraqi bank and present a copy from this advice with the, of documents tender Therefore. The period of presenting the bid bond should not exceed one week from the closing date of the tender.

NOTES

-The general condition and specification for the tender will be on the website is (www.ur.industry.gov.iq) company' , And the ministry website is (www.industry.gov.iq)

- If the date of closing accident an official holiday, the next day will be the date of closing

- The company invites all the participants to attend the meeting in company headquarter to reply for all enquiries, nine o'clock in the morning on **Tuesday (3/1/2017)**.

- Also our company invites all participants to reporting the procedures of the opening the offers at the first o'clock of the following day of the closing date.

E-mail: ursec@ur.industry.gov.iq

With best regards

D.G

وزارة الصناعة والمعادن
شركة أور العالمة

رقم المناقصة : (5/م/2016) استيرادية / بالدولار (على الموزانة التشغيلية لعام 2016)
الحد الأعلى للكلفة التخمينية : 2300 دولار للطن الواحد والكلفة التخمينية الكلية : 230000 دولار
إعلان مناقصة : تجهيز حبيبات HDPE لعزل القابلات الريفية و بكمية (100) طن

إعلان للمرة الأولى

تدعو الشركة المجهزين ذوي الخبرة والاختصاص للاشتراك في المناقصة الاستيرادية المرقمة (5/م/2016) بالدولار لتجهيز المادة المذكورة أعلاه فعلى الراغبين مراجعة مقر الشركة الكائن في مدينة الناصرية أو مكتب بغداد العائد لشركتنا الكائن في منطقة الكرادة - البو جمعة - رقم الدار 139- شارع أبو نواس- مجاور فندق ديانا السباحي (رقم الموبايل 07901299181) للحصول على أوراق المناقصة لقاء مبلغ قدره (100000) مائة ألف دينار غير قابل للرد وتُسود العطاءات في صندوق العطاءات في مقر الشركة الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم الغلق يوم الثلاثاء المصادف 10/1/2017 وعلى أن :-

- تقدم العروض بأربعة ظروف مغلقة ومنفصلة (فني وتجاري ومستندات الشركة وظرف التأمينات الأولية) وتكون هذه الظروف مختومة وتثبت عليها محتويات الظروف (فني وتجاري ومستندات الشركة وظرف التأمينات الأولية) مع رقم المناقصة وتاريخ الغلق واسم الشركة المتقدمة وفي حالة وجود مخول للشركة يزود بكتاب رسمي لتقديم العروض وظرف المستندات المطلوبة يشمل :

1- يلتزم المشارك بالمناقصة بتقديم تأمينات أولية 1% من قيمة الكلفة التخمينية الكلي بموجب صك مصدق معزز بكتاب رسمي يؤيد صحة صدور الصك من نفس المصرف الصادر منه الصك أو (سفتجة) أو كفالة مصرفية ضامنة عن طريق مصرف عراقي معتمد مجاز (حكومي أو أهلي) بتوقيع مدير قسم خطابات الضمان ومدير الفرع والمدير العام أو المدير المفوض أو معاونيهما معزز بكتاب رسمي صادر من المصرف المختص يؤيد فيه صحة صدور هذا الخطاب حيث يتطلب تقديم خطاب ضمان تحديد مدة صلاحيته لا تقل عن أربعة أشهر من تاريخ غلق المناقصة ويذكر فيه عبارة (تأمينات أولية) وتكون التأمينات باسم الشركة أو المدير المفوض أو أحد المؤسسين حصراً ويجب أن يكون خطاب الضمان صادر من المصارف المجازة والواردة في نشرة البنك المركزي العراقي والمرفقة طياً .

2- نسخة واضحة من شهادة تأسيس الشركة أو هوية المكتب أو (نسخة طبق الأصل) لكل واحد مع محضر تأسيس الشركة المعتمد وأن تكون شهادة التأسيس بالنسبة للشركات العربية والأجنبية مصدقة من الملحقة التجارية في السفارة العراقية في بلد التأسيس وأن يكون ختم التصديق على الصفحة التي يرد فيها اسم الشركة مع نسخة مترجمة باللغة العربية لشهادة التأسيس من مكتب أو جهة معتمدة ومختصة .

3- هوية ممارسة المهنة أو النشاط المنظم لعمل الشركة أو المكتب .

4- براءة الذمة من الهيئة العامة للضرائب نافذة للعام الحالي .

5- وصل شراء وثائق المناقصة .

6- تقديم نسخة ملونه من بطاقة السكن بالنسبة للشركات العراقية .

- يتم استبعاد العطاء في حالة تقديم سعر أعلى من الكلفة التخمينية المعلنة أعلاه بأية نسبة كانت.

- الشركة غير ملزمة بقبول أوطا العطاءات .

- يتحمل من ترسو عليه المناقصة أجور النشر والإعلان الأخير .

- يهمل أي عطاء غير مستوفي لشروط المناقصة .

- على الشركات العربية والأجنبية التي ليس لها فرع أو وكيل في العراق يتم ارسال قيمة شراء المناقصة الى مصرف الرافدين فرع ساحة النصر ورقم الحساب 11679 .

- بالنسبة للمصارف الأجنبية التي ليس لها فرع في العراق فيجوز لمقدم العطاء مفتحة المصرف الأجنبي لإصدار خطاب ضمان مقابل التأمينات الأولية إلى أحد المصارف المجازة والواردة في نشرة البنك المركزي العراقي في العراق وإرفاق نسخة من إشعار إصدار خطاب الضمان المقابل في عطائه على أن لا تتجاوز فترة تقديم التأمينات الأولية أسبوع من تاريخ غلق المناقصة .

يمكن الاطلاع على مواصفات المادة المطلوبة وكذلك الشروط العامة للمناقصة على موقع الشركة الإلكتروني :

وموقع الوزارة الإلكتروني : (www.industry.gov.iq)

إذا صادف تاريخ يوم الغلق عطلة رسمية فيكون اليوم الذي يليه هو تاريخ غلق المناقصة.

تدعو الشركة كافة المشاركين لحضور المؤتمر المنوي عقده في مقرها للإجابة على الاستفسارات في الساعة (التاسعة صباحاً) من يوم الثلاثاء المصادف (2017/1/3) كما تدعو الشركة كافة المشاركين لحضور إجراءات فتح العطاءات الساعة الأولى من الدوام الرسمي ليوم التالي لتاريخ غلق المناقصة .

البريد الإلكتروني ursec@ur.industry.gov.iq

المدير العام وكالة



Gazprom Neft Badra B.V.
غازبروم نفت بدرا بي بي في / إعلان مناقصة

إعلان مناقصة

تعان شركة غازبروم نفت بدرا بي بي في | المقاول المنفصل لتطوير وإنتاج حل برة عن المناقصات

يمكن المشاركة في هذه المناقصات لكل شركة عراقية وأجنبية وتمتلك الخبرة في أداء المشاريع المماثلة بطبيعتها ، كما يحق لهم أداء الأعمال في جمهورية العراق حسب التشريعات القانونية النافذة في جمهورية العراق و / أو بلد تسجيل الشركة.

مناقصة 771 - دعم SAP في عام 2017

مناقصة 781 - توفير اتصال الإنترنت الارضي لمكاتب شركة غازبروم نفت في بدرة وبغداد في عام 2017

مناقصة 782 - توفير اتصال الإنترنت عبر الأقمار الصناعية لمكتب شركة غازبروم نفت في بدرة ومكتب شركة نفط الوسط في عام 2017

مناقصة رقم 783 - توفير اتصال الانترنت عبر الأقمار الصناعية لمكتب شركة غازبروم نفت في بغداد في عام 2017

مناقصة رقم 794 - العقد السنوي لتجهيز المواد الاستهلاكية وقطع الغيار للاجهزة الطابعة

يجب أن تتوافق العطاءات مع الشروط المطلوبة في العطاء.

المقاول له الحق في قبول أو رفض أي عطاء، إلغاء عملية العطاءات ورفض جميع العطاءات، في أي وقت قبل منح العقد، دون تحمل أي مسؤولية في ابلاغ مقدمي العطاءات بذلك .

الشركات المهتمة بالمشاركة في المناقصة المذكورة أعلاه يمكنها الحصول على مجموعة كاملة من وثائق المناقصة بعد تقديم طلب خطي مع معلومات كافية تؤكد أن الشركة تلي الحد الأدنى من المعايير المبينة أعلاه (يقدم على ورق موقع من قبل الشخص المفوض) والتي تحتوي على اسم الشركة الكامل ، وعنوان البريد الإلكتروني ، الهاتف ، الفاكس ، الاسم الكامل للشخص الاتصال وعنوان بريده الإلكتروني. وترسل هذه الطلبات إلى شركة غازبروم نفت بدرا بي بي في - قسم المشتريات عن طريق البريد الإلكتروني إلى tenders@gazpromneft-badra.com والتي تسلم في موعد أقصاه الساعة 3 ظهراً (بالتوقيت العالمي / بتوقيت جرينتش +4:00)

في 22 كانون الأول 2016. وترسل وثائق المناقصة عن طريق البريد الإلكتروني من دون أية مسؤولية عن فقدان أو التأخير بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات المقدمة للمناقصة المذكور أعلاه 26 كانون الأول 2016 ، الساعة 4:00 ظهراً (بالتوقيت العالمي / بتوقيت جرينتش +4:00).

شركة غازبروم نفت بدرا بي بي في إدارة العقود والمشتريات



Gazprom Neft Badra B.V. في غازبروم نفت بدرا بي بي في
Tender announcement

Gazprom Neft Badra B.V., the Operator of the Contract for Development and Production Service Contract for the Badra Contract Area, announces

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience in implementation of similar projects and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform works in the Republic of Iraq may participate in the Tenders

Tender # 771 - SAP annual support 2017

Tender # 781 - Provision of landline Internet access for Badra and Baghdad 2017

Tender # 782 - Provision of satellite Internet access for Badra and MdOC 2017

Tender # 783 - Provision of satellite Internet access for Baghdad 2017

Tender # 794 - Annual contract for supply of printer consumables and spare parts 2017

Bids should conform to the requirements of the Bid documents. The Operator reserves the right to accept or reject any bid, and to annul the bidding process and reject all bids, at any time prior to award of contract, without thereby incurring any liability to the affected bidder or bidders or; any obligations to inform the affected bidder or bidders of the ground for the Operator's action.

Companies interested in participating in above mentioned tender may obtain full set of Tender Documentation after submission of a written application together with sufficient information confirming that the company meets the minimum criteria set out above (submitted on the letterhead signed by an authorized person) and containing full name of company, mail address, phone, fax, e-mail address, full name of contact person and his e-mail address. Such applications shall be sent to Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department by email to tenders@gazpromneft-badra.com, and received by 3 PM (UTC/GMT+4:00) on December 22, 2016. The Tender Documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Deadline for bids submissions for above mentioned tenders is December 26, 2016, 4PM (UTC/GMT+4:00).

Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department